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SE SPRAŠUJETE OD KOD IME PALMA?
Fran Ksaver Meško je naš rojak in ima
častno mesto med slovenskimi besednimi
umetniki. S svojo življenjsko potjo, s svojo
ljubeznijo do vsega dobrega in
resničnega ter lepega, s svojim ponižnim
in zvestim služenjem, s svojimi deli, s
svojo lepo slovensko besedo bo ta mož
utrjeval korenine našega narodnega
drevesa in njegovo vsestransko rast tudi v
prihodnosti. Ljubil je našo deželo,
čudovito kakor iz lepih sanj, ljubil vitke
topole – »PALME« jim pravi ljudstvo … 
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Učenci prve triade so se razveselili snega, se toplo oblekli in se
spustili po bregu navzdol.

Tretješolci so povedali:

Leo Novak in Anže Bogša: Zjutraj smo se oblekli. Potem smo se šli sankat. Potem smo šli v šolo
na malico. Po malici smo se šli nazaj sankat. Najbolj sva se smejala, ko sva vsako vožnjo »opala« in
se smejala. Imeli smo se odlično.

Kaja Kosi in Lea Zelenjak: Zjutraj smo se šli sankat. Zelo smo se zabavali, sankali in kepali.  V
hrib smo sanke vlekli. Počutili smo se zelo prijetno in bili smo vsi veseli.

Zoja Munda: Športni dan smo imeli učenci 1., 2. in 3. razreda. Najprej smo se dobili v razredu.
Pogovorili smo se o pravilih in varnosti. Oblekli smo se v kombinizone in šli po sani. Ko smo prišli
na hrib in se prvič peljali, smo ugotovili, da so nam sani letele zelo hitro. Delali smo tudi snežene
angelčke in se kepali. Včasih se nas je na enih sankah peljalo več. 

Elena Dogša in Lina Vidovič: Imeli smo zimski športni dan. Bilo je super, ker smo se obmetavali s
kepami, delali snežake in se sankali. Najboljše je bilo, ko smo se peljali po dva ali trije skupaj, saj
smo takrat vedno padli. Midve praviva, da je zima boljša od poletja.

Mihael Kosec in Tesa Munda: Zjutraj smo se pogovorili, kako bo potekal zimski športni dan.
Vključeni so bili učenci 1., 2. in 3.razreda. Pogovorili smo se o varnosti. Vsak je vzel svoje sanke in
šli smo na hrib. Na hribu smo se sankali, kepali, delali angelčke. Na športnem dnevu smo se imeli
zelo lepo.

zima
je kul :)

Zima, zima bela



Zimski športni dan
V torek, 23. 1. 2024, smo  na »Žličarjevem bregu« imeli zimski športni dan, za kar se družini
Žličar najlepše zahvaljujemo. Prvošolci smo temu dnevu dali naslov Zimsko veselje in
sankanje.  Že v ponedeljek smo si naredili načrt za športni dan. Načrtovali smo sankanje,
vožnjo z vrečo, delanje angelčkov in kepanje. Želeli smo si, da bi športni dan potekal super,
da bi vsi zbrali pogum za sankanje, da bi pazili na sebe in druge ter da bi bili razigrani in
veseli. Razmislili smo o nevarnostih na snegu in obljubili, da bomo upoštevali pravila in
dogovore, saj je najpomembnejša naša varnost. Naredili smo si še seznam potrebščin in
pripomočkov za športni dan in si ga pritrdili na opomnik na vratih. Komaj smo čakali, da
bo torek.
V torek zjutraj smo najprej pregledali naš načrt ter obnovili, kar smo se že dogovorili. Nato smo
oblekli kombinezone, šale, kape in obuli nepremočljive zimske čevlje. Nazadnje smo si na roke
nataknili še rokavice. Do sankališča smo morali nesti sanke, kar je bilo težko. Ker pa smo
pomagali drug drugemu, smo tudi to zmogli. Sankali smo se, vmes smo šli v šolo na malico,
potem pa spet na sankanje. Hitro je minilo in smo se utrujeni vrnili v šolo. Preoblekli smo se v
suha oblačila. Pogovorili smo se, kako je potekal naš športni dan, kako smo se počutili, kaj nam je
uspelo in kaj bomo na naslednjem športnem dnevu izboljšali.
Benjamin: Bil sem vesel, ker sem se kepal, delal angelčke in se sankal.
Sara: Bila sem zadovoljna, kepali smo se in sankali. Malo pa sem bila tudi žalostna, ker sem se
udarila in me je bolelo.
Lan: Jaz sem bil začuden, ker smo toliko vsega počeli. Mi je bil cel dan zelo zanimiv, predvsem
kepanje me je navdušilo.
Jan: Bil sem zelo razigran, delal sem angelčke, gradil iz snega ter se kepal.
Niko: Jaz sem bil zelo vesel in razigran, saj sem se lahko sankal in celo dopoldne igral s prijatelji.
Luna: Meni je bilo všeč kepanje in sankanje. Malo sem se prestrašila, ko sem se skoraj odpeljala v
jarek.
Iza: Bila sem zelo vesela, ker smo se kepali. Malo pa sem bila tudi žalostna, ker se je sošolka
jokala, ko jo je sošolec s kepo zadel v oko.
Noa: Meni je bilo zelo zabavno, predvsem kepanje in sankanje.
Aneli: Bila sem presenečena, ker smo imeli tak športni dan. Z veseljem sem se kepala in sankala
s sošolci.

Dogovorili smo se, da bomo ob naslednjem sankanju še bolj pozorni na primerno hitrost pri
spuščanju z brega, saj se je včasih bilo težko ustaviti. Zelo naporno pa je bilo hoditi v breg.
Mislimo, da smo imeli uspešen športni dan, trudili smo se upoštevati pravila in dogovore, ves dan
smo bili v gibanju in imeli smo se super.
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Zimski športni dan
Zima je in mesec januar. Veseli smo, da je zapadlo nekaj snega. Učiteljica nam je povedala, da
bomo imeli športni dan. V šolo smo si prinesli kombinezone in sanke.
Oblekli smo si kombinezone, si nadeli kape, šale in rokavice, obuli visoke škornje in se odpravili
na bližnji breg.  Ko smo prispeli na breg, smo sedli na sani in se peljali po bregu navzdol. Sanke so
zelo drvele. Bilo je lepo. Spet smo sanke peljali na breg in drveli navzdol. Spet je bilo lepo. Tako
smo se vozili nekaj časa. Postali smo lačni. Šli smo v šolo na malico in topel čaj. Ko smo se najedli,
smo si malo odpočili. Potem smo šli nazaj na sankanje. Morali smo paziti na led, da nam ne bi
spodrsnilo in bi padli. Bilo nas je malo. Veliko sošolcev je bilo bolnih.
Preživeli smo prijeten dan na snegu. Želimo si, da bi še večkrat zapadel sneg, da bi se lahko
sankali.

                                                                    
                                                                                                                                                 Gaja Bratuša 
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Zima je. Snežilo je.   Zapadlo je precej snega. Prinesli smo si zimska oblačila: kombinezone, šale,
rokavice, kape, zimske škornje. Starši so nam pripeljali tudi sani. Imeli smo športni dan.
Odšli smo na Žličarjev breg in se sankali. Sanke so hitro drvele po bregu. Morali smo zavirati.
Sanke  smo morali vleči nazaj na breg. Dobro bi bilo, če bi imeli vlečnico. Bilo je zabavno in
prijetno.
Postali smo žejni. Šli smo v šolo na topel čaj in malico. Po malici smo se malo igrali. Potem smo šli
še enkrat na sankanje. Pri sankanju smo morali paziti, da se ne zaletimo v druge. Bilo nas je malo.
Precej sošolcev je bilo bolnih.
Po končanem sankanju smo sanke peljali nazaj v šolo. Starši so jih odpeljali domov.
Na športnem dnevu je bilo zelo lepo. Čakamo novi sneg, da bomo lahko kiparili.

                                                                                                                                          Clara Novak Prejac 

zima je.
snežilo je.
BILO JE LEPO.

ŽELIMO SI, DA BI ŠE VEČKRAT
ZAPADEL SNEG, DA BI SE LAHKO
SANKALI.



Ko brez miru okrog divjam,
prijatlji prašajo me, kam?

                                                                     
(F. Prešeren)

Kot vsako leto smo tudi letos pripravili proslavo ob slovenskem kulturnem prazniku z naslovom

PO POLJANAH UMETNOSTI. Te proslave se je udeležilo veliko ljudi, zraven pa tudi mi učenci,

učenke in vrtec s svojimi nastopi. Proslava je bila vezana v eno celoto. Zgodba se je prepletala in

vezala na področju Franceta Prešerna. Meni se zdi, da naslov Po Poljanah Umetnosti zveni kot

izrazito poetičen naslov. Mislim, da je bil navdihnjen z raziskovanjem umetnosti na širnih

poljanah, ki simbolizirajo možnost in raznolikost umetniškega izraza. V meni je ta naslov

vzpodbudil občutek svobode, ustvarjalnosti in odkrivanja lepote v umetnosti na vsakem koraku.

Proslavo smo zaključili uspešno in se spet spomnili našega največjega slovenskega pesnika

Franceta Prešerna. 

Pomembno je, da se spomnimo velikih pesnikov, da obeležimo praznike in z lepo besedo,

pesmijo in plesom pokažemo staršem in ostalim obiskovalcem, da nam je mar za kulturo, da nam

je mar za starejše, da nam je mar za našo krajevno skupnost.

Koordinatorici proslave, učiteljici Urša Štumberger in Zdenka Rakuša, sta dodali, da smo se ob

osmem februarju poklonili našemu največjemu poetu, Francetu Prešernu. Zbrali smo se v dvorani

Krajevne skupnosti Ivanjkovci, kjer nas je v uvodu nagovorila naša ravnateljica in z nami podelila

nekaj misli o umetnosti in življenju. Nastopajoči so v povezani predstavi izpostavili različne

umetnosti in nas opomnili, da vsaka slika, vsaka pesem, vsak gib, vsak ton glasbe in nenazadnje

vsak izmed nas nosi s seboj svojo zgodbo. Umetnost nas navdihuje, nas postavlja pred ogledalo

naše človečnosti, nas spodbuja k razmišljanju in nam daje moč, da se izražamo in soustvarjamo

svet okoli nas. Umetnost je tista, ki nas navdihuje, povezuje in osrečuje.

Alina Slavinec

 PO POLJANAH UMETNOSTI
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…8. februar, slovenski kulturni praznik…



Katarina Dimitrieva: Vsak pride enkrat do praga odločitve, in to leto smo prišli mi na vrsto. Pri  

odločitvi glede poklicne poti nam veliko pomagata pedagoginja Tina in razredničarka. Pri

razrednih urah se veliko pogovarjamo o tem, reševali smo različne ankete o poklicih, e-

svetovanju, ki so nam na podlagi odgovorov pomagale izvedeti, kaj nas bolj zanima.

 V Ormož smo si tudi šli ogledat različne poklice, da bi se lažje odločili, kateri poklic nas zanima in

da bi bila izbira srednje šole lažja. Predstavila se nam je tudi Gimnazija Ormož ter Slovenska

vojska.  Zala Viher:  Smo na pragu odločitve, odločitve, katera nam spremeni prihodnost,

odločitve, za katero bomo delali vse življenje in odločitve, s katero se bomo starali.

Obiskali smo Zdravstveni dom Ormož, v katerem so nam predstavili različne smeri. Pogledali smo

si ambulante, razno zdravniško delo za določeno smer, kjer  so nam objasnili, pokazali in

obrazložili potek dela. Večino je navdušil poklic reševalca, saj nam je reševalec predstavil

reševalno vozilo in v njem aparate ter zdravila za nujno medicinsko pomoč. Tudi poklic

fizioterapevta je kar nekaj sošolcev navdušilo. Mene je najbolj navdušil poklic reševalca in

pediatra. 

Tai Novak: Sedaj smo v 9. razredu in je kar zanimivo, ampak smo v tem razredu pred zelo težko

odločitvijo za našo prihodnost.

Zato smo se s šolo odpravili v Ormož. Tam smo se razdelili v dve skupini in smo šli v zdravstveni

dom in lekarno, druga skupina pa si je šla ogledat komunalo in Carthago. Ko smo prišli v

zdravstveni dom, so nam predstavili različne police, kot so: fizioterapevt, kinezolog, reševalec.

Ogledali smo si naprave, s katerimi delajo. Najbolj zanimivo pa mi je bilo, ko smo si šli ogledat

reševalno vozilo in so nam pokazal,i kaj vse mora imeti za opremo, da je primerno za intervencijo.

Nato sem si šel ogledat Avtocenter. Ko smo vstopili, so nam prvo razkazali salon avtomobilov, bilo

je nekaj prav lepih avtov. Potem so nam predstavili delo in sem ugotovil, da delajo tudi servise za

traktorje in tudi dele za vozila in traktorje, seveda so nam tudi pokazali stroje, s katerimi izdelujejo

te dele in ja, bili so kar veliki. Moji življenski cilji so postati reševalec in pomagati ljudem, mogoče

tudi prostovoljni gasilec.

Valentina Lazar: Mi smo devetošolci in smo na pragu z odločitvami za srednje šole. Mene je že

malce strah, ker še nisem sprejela končne odločitve, zato sem vesela, da smo si v Ormožu ogledali

različne poklice in jih spoznali. 

V Ormožu smo si pogledali zdravstveni dom, lekarno in občino. Te poklice, ki smo si jih pogledali,

me osebno niso najbolj zanimali, ampak mi je bilo zelo všeč. V zdravstenem domu so nam

predstavili veliko poklicev, ki jih sploh do zdaj nismo poznali. En poklic, ki mi je bil  zelo všeč je bil

kineziolog, ki človeku pomaga pri vadbi telesa, s človekom dela različne vaje, ki mu pomagajo pri

zdravju. Všeč mi je bil tudi rentgen, kjer opravljajo slikanja.

DEVETOŠOLCI NA PRAGU ODLOČITEV
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Devetošolci zaključujejo osnovnošolsko izobraževanje in
pred njimi je odločitev, katero srednjo šolo izbrati, katera
pot je prava, katera pot je njihova. Ta korak je velik in
pomemben. 



Timotej Novak: Sem učenec 9. razreda OŠ Ivanjkovci. Šli smo na informativni dan v Ormož. V

Ormožu smo šli v Carthago, kjer so nas lepo sprejeli. Najprej so nam pokazali notranje prostore,

kot so jedilnica, kuhinja itd. Po tem smo šli v halo, kjer se vse dela. Ko smo prvič vstopili v njo, se

nam je zdelo, kot da smo v mravljišču, ker so imeli vse označeno in urejeno. Imajo osebe, da

razvrščajo stvari, osebe, da samo dovažajo material, imajo tekoči trak, ki se premika 8 cm na

minuto. Imeli so stroj, da je samo prelagal vezane plošče. Ves material samo v skladišču je bil

vreden več kot milijon eurov. Na dan naredijo 8 avtodomov. Na koncu pa so še nas postregli z

njihovo vodo, jabolčnim sokom in čokoladicami. Dan mi je  bil všeč, bilo je zanimivo, ker imajo vse

tako urejeno.

Niko Rakuša: Zaradi bližanja konca šole smo si v 9. razredu šli pogledat razna podjetja po

Ormožu. Naša skupina si je na začetku šla pogledat Carthago.

Najprej nas je prišla direktorica pozdravit in potem so nas peljali v skladišče, kjer so nam razložili

zelo veliko o detajlih, kako investirajo v nove naprave, da bi pospešili delo ali prihranili denar. To

so storili na primer s tem, da material zlagajo v višino namesto na velikem območju. Nato so nas

peljali v prostor, kjer se gradnja prične. Tudi tam so nam vse natančno razložili. Sprehodili smo se

po celotnem podjetju, vse do konca proizvodnje. Povedali so nam tudi nekaj zanimivosti o

podjetju, na primer, da imajo največji bazen z vodo na tem območju. Peljali so nas tudi po ostalih

prostorih in nam na koncu dali malico. Vse to je bilo res zanimivo, saj smo se veliko naučili o tem,

kako delujejo podjetja. Najbrž mi bo res pomagalo pri odločitvi, kaj bi delal, saj za zdaj še ne vem.

Ana Pavičić: Smo 9. razred, kar pomeni, da je to šolsko leto zelo pomembno, saj se bomo vpisali

v srednje šole. Da bi nam bilo lažje pri tej odločitvi, smo se devetošolci odpravili na ogled poklicev

v Ormož. Najprej smo se odpravili v zdravstveni dom, kjer  so nam najprej predstavili, kakšno delo

opravljajo medicinske sestre in zdravnice. Oboje delo je težko, saj moraš imeti pravilen odnos do

sočloveka (kako pomiriti otroka, če je  prestrašen), poznati moraš zdravila, cepiva, ampak brez

skrbi, to se naučiš v šoli z delovnimi izkušnjami. Nato smo si še šli ogledat, kakšno delo opravlja

reševalec. Ogledali smo si tudi reševalni avto. V zdravstvenem domu me je najbolj privlačilo delo

medicinske sestre in reševalca ali reševalke. Ko smo končali z zdravstvenim domom, smo se

odpravili v lekarno. Tudi tam so nam predstavili različne poklice. Predstavili so nam, kakšno delo

opravlja farmacevt in kdo sploh je farmacevt. V lekarni so nam predstavili proizvodnjo zdravil

(kakšne pripomočke uporabljajo pri različnih proizvodnjah zdravil, cepiv, krem za roke). Pokazali

so nam tudi skladišča, kjer shranjujejo zdravila. Ta dan se mi je zdel zanimiv. Vendar so ti poklici

čisto drugačni od mojih resničnih želj. Čez pet let se vidim v kozmetičnem salonu, kjer bi se

predstavljala v vlogi pedikerke, manikerke. Opravljala bi tudi masažo obraza, stopal, hrbta.
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V preteklih mesecih smo na osnovni šoli Ivanjkovci izvedli veliko

športnih tekmovanj. Najprej smo jih prirejali na šolski ravni, kasneje pa

smo se zaradi uspehov učencev udeležili medobčinskih, področnih in

tudi državnih tekmovanj. 

ROKOMET: Najprej smo se udeležili

medobčinskega tekmovanja osnovnih šol v

rokometu, kjer so dečki in deklice dosegli

3.mesto. 

NOGOMET: Kasneje smo se udeležili

medobčinskega tekmovanja osnovnih šol v

nogometu, kjer pa so dečki dosegli odlično 1.

mesto in se uvrstili na področno raven, ki pa

je še nismo izvedli. 

ŠPORTNI DOSEŽKI
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ODBOJKA: Medobčinsko tekmovanje v

odbojki smo letos organizirali na naši šoli.

Zelo smo bili zadovoljni s tekmovanjem.

Osvojili smo 2. mesto, s katerim smo se

uvrstili na področno tekmovanje. 

NAMIZNI TENIS: Šolskega tekmovanja iz

namiznega tenisa se je udeležilo 22 učencev

in 10 učenk. Med učenci so prva tri mesta

zasedli Taras Rajh (2.), Matej Poredoš (1.) in

Tai Novak (3.). Med učenkami pa so prva tri

mesta zasedla Alina Slavinec (1.), Kaja Mar (2.)

in Lana Šuen (3.).

BADMINTON: Prav tako smo izvedli tudi

tekmovanje v badmintonu. Mesta za prve tri

pa so bila sledeča. Pri dečkih so prva tri mesta

zasedli Taras Rajh (1.), Matej Poredoš (2.) in

Timotej Novak (3.). Pri deklicah je slavila Kaja

Mar, druga je bila Nuša Moravec, tretje mesto

pa je zasedla Anja Zelenjak. 
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Pri namiznem tenisu in badmintonu sta se prvo in drugo uvrščeni učenec in učenka

udeležila področnega tekmovanja, ki je potekalo na Ptuju. Učencu Tarasu Rajh je pri

badmintonu uspel neverjeten dosežek, kjer se je s 3. mestom uvrstil na državno

tekmovanje. 

V prihodnje želimo izpeljati še veliko drugih tekmovanj, kot so tekmovanje v pikadu,

namiznem nogometu, orientaciji, atletiki,..

Vsa dosežena mesta se točkujejo in se upoštevajo pri tekmovanju za športnika in

športnico leta.

fair play.



Nejc Fajfar: Zdaj smo že devetošolci in hodimo na različna tekmovanja. Eno izmed mojih

najljubših tekmovanj je bilo tekmovanje v badmintonu. Vedno, ko tekmujem, imam smolo in

nikoli ne pridem naprej, ker imam zelo dobre sošolce v vsakem športu.

Ko smo začeli s tekmovanjem, sem imel zelo lahke nasprotnike, ko pa sem prišel naprej, sem

dobil zelo močnega nasprotnika. Ko sva začela igrati, sem vedel, da ne bom zmagal, ampak sem

še vedno imel dovolj volje in spodbude, da nisem razmišljal o porazu. Po prvem nizu se je začela

moja sreča, ampak nikoli ni bilo dovolj razlike, da bi lahko bil do konca prepričan, da bom

zmagal. V tretjem nizu pa mi je sreča izpuhtela, ker sem se začel preveč igrati. Izgubil sem.

Na koncu sta zmagala Matej in Taras. Ker pa je to šolsko tekmovanje, seveda gre nekdo na

občinsko. Določili so da prva dva iz fantovske in dekliške skupine gredo naprej. Zelo sem bil

vesel, ker so vseeno moji sošolci. Kljub temu da sem izgubil, mi je bilo to tekmovanje najljubše.

Matej Poredoš: S šolskega tekmovanja v namiznem tenisu sta se prva dva iz fantovske in

dekliške skupine uvrstila na regijski turni, ki je potekal na Ptuju. Prve tekme so potekale med

dekleti, nato med mlajšimi dečki in pa še med starejšimi dečki. Tekme so se odvijale med

skupinami, v katerih so bili po trije učenci. Sodili smo si med sabo in šlo je na izpadanje. Bilo je

veliko težje, kot smo pričakovali in zato smo prišli do nepričakovanih rezultatov. Do finala nam ni

uspelo priti. Ne glede na rezultate smo se vedno potrudili po naših najboljših močeh. Vzdušje je

bilo super in tudi z učiteljico, ki nas je spremljala in seveda zastopala, smo se dobro razumeli. Ta

izkušnja je bila res nekaj posebnega.

ŠPORTNI DOSEŽKI

ČASOPIS VRTCA IN ŠOLE IVANJKOVCI

ŠPORT
FEBRUAR

fair play.



Devetošolci se zelo veselimo koncerta z

naslovom Življenje je sreča, ki bo 12. aprila

ob 18.00 v telovadnici OŠ Ivanjkovci. Čeprav

nas čaka veliko nalog, se nam na koncu

obrestovalo, saj je naša telovadnica vedno

polna obiskovalcev. Veseli smo, da lahko v

kraju pripravimo takšen dogodek.

Na roditeljskem sestanku smo se zbrali

ravnateljica, starši, učitelji in učenci ter si

razdelili naloge za dobrodelni koncert, ki bo v

aprilu. Dogovorili smo se za hrano in pijačo,

sprejem nastopajočih, postavitev odra, scenarij

in kako bo potekal koncert, za ozvočenje,

varovanje in kje lahko vse parkiramo svoja

prevozna sredstva. Dogovorili smo, se kdo bo

poskrbel za orodje, tepihe, selotejpe itd.

Nastopajoči bodo imeli vsak svojo učilnico, da

se bodo lahko pripravili na nastop. 

Prav tako smo začeli s pripravami na valeto, ki

bo v mesecu juniju ob zaključku našega

osnovnošolskega izobraževanja. 

DEVETOŠOLCI SE PRIPRAVLJAMO NA KONCERT
IN VALETO

ČASOPIS VRTCA IN ŠOLE IVANJKOVCI
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Imeli smo že prvi uri plesnih vaj, kjer smo se naučili par korakov angleškega valčka, blusa in

kavbojske polke. Vsak je imel svojega soplesalca/soplesalko. In hvalimo svoje

soplesalce/soplesalke, kako dobro nam gre. In z vsako uro smo hvaležni učiteljici Nini iz plesne

šole Nina, da ima potrpljenje za nas in kako prijetna in prijazna učiteljica je. Nalog glede valete si

še nismo porazdelili, saj učiteljica meni, da imamo še dovolj časa do valete. Med sošolci pa že

potekajo pogovori glede oblek, čevljev, pričesk. 

Verjamem, da nam bo skupaj uspelo, tako koncert kot valeta, na kateri se naše poti razhajajo.

Vseskozi pa ne smemo pozabiti, da se v tem času moramo posvetiti učenju, da bomo imeli čim

boljše ocene in veliko znanja za naprej. pa tudi zabavati se moramo in držati skupaj.  Saj več rok

in več glav skupaj zmore veliko več kot pa en sam.

Lucija Pavičić



Tesa Munda, Zoja Munda, Kim Rajh, Kaja Kosi:

Pri pouku slovenščine smo se nekega dne z učiteljico Klavdijo Petrovič pogovarjali o poklicih. Ko

smo prišli do besede KROJAČ, smo raziskovali, kaj ta beseda pomeni. Ugotovili smo, da je to

oseba, ki kroji in šiva. Učiteljica nam je prebrala slikanico Leopolda Suhodolčana, ki govori o

dogodivščinah  Krojačka Hlačka. Zgodbice so nas navdušile v tej meri, da smo se odločili, da

priredimo predstavo. Po skupinah smo si izbrali po dve dogodivščini Krojačka Hlačka in to

prenesli v scenarij. Učiteljica je pisala scenarij, v katerega smo vključili motive iz slikanice in naše

ideje. Ko je bil scenarij napisan, smo si razdelili vloge. Vsako uro dalje smo razvijali ideje in

dodajali še glasbo, določili, katere pesmice bomo peli in spremljali z glasbili in katere plese bomo

zaplesali. Potem je seveda sledilo veliko vaje. Vadili smo vsak dan, tudi marsikdaj med odmori. Pri

pouku likovne umetnosti smo si naredili sceno in izdelali pripomočke, ki so bili potrebni za igro.

Resnično smo uživali. Ko je prišel dan prvega nastopa, smo bili malo vznemirjeni. Najprej smo

nastopali učencem 1., 2., in 4. razreda. Prišla nas je gledat tudi ravnateljica. Po odigrani predstavi

smo bili zelo srečni, vsi so nas pohvalili. Igrali smo še učencem iz 5. in 6.razreda, prav tako tudi

vsem skupinam vrtca. Igrati pred starši pa je bilo še posebno doživetje. Pri vsaki predstavi smo na

koncu še vsem skupaj razdelili čarobne gumbe, ki delujejo le, če verjameš v prave stavri. 

Kaj pa pravijo ostali gledališčniki?

Anže Dogša: Meni je bilo super, ko sem nastopal. Igral sem vlogo gospoda, ki je divjal z avtom.

Treme nisem imel. 

Hana Kumer: Jaz sem igrala vlogo Brede, ki je bila prijateljica Krojačka Hlačka. Bilo mi je lepo.

Lea Zelenjak: Všeč mi je bilo, ko smo na koncu razdelili publiki gumbe. Počutila sem se odlično.

Lepo je bilo, ko smo igrali staršem. Vsi smo se zelo potrudili in z vajo nam je uspelo.

Elena Dogša: Ko sem igrala, sem se počutila odlično. Bilo me je strah, da na koncu ne bi česa

pozabila in se zmotila. Uspelo mi je.

Mihael Kosec: Med igranjem nisem imel treme. Igral sem vlogo otroka. Nastopati je bilo zelo

lepo. Najlepši del je bil, ko smo zaželeli želje in podarili gumbe. Mama me je zelo pohvalila in

povedala, da smo imeli čudovito predstavo. 

Žiga Novak: Predstava mi je bila zelo všeč. Igral sem vlogo Nejčka, ki se je izgubil. Najlepše mi je

bilo, da smo igrali otrokom in smo tudi plesali in peli.

Lina Vidovič:  Všeč mi je bilo, saj smo si sami lahko izbrali vloge. Pri likovni umetnosti smo

naredili čudovito sceno. Uživala sem, ko smo nastopali učencem iz šole, vrtca in staršem.

Leo Novak: Predstava je bila odlična. Igral sem vlogo prijatelja. Užival sem, ko me je prišel gledat

ata. 

In na koncu so tretješolci še vsem zaželeli…

…ostaneti dobrosrčni, pomagajte prijateljem, ko so v stiski, da se nikoli ne izgubite in ne

odidete, brez da bi povedali odraslim, da ne jočete, če vas res nekaj ne boli, da takrat, ko vam je

hudo, pomislite res na nekaj zelo lepega, se zavedate, da bo boljše in se bo vse uredilo. Nikoli

ne obupajte. Vztrajajte. Predvsem pa bodite: neverjetni, pomembni, raziskovalni, prijazni,

bodite spoštljivi, delovni in srečni otroci.

KROJAČEK HLAČEK - glasbena pravljica v
gledališki predstavi v 3. razredu
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foto utrinki
PREDSTAVE



Učenci 1., 2., in 3. razreda smo se odpeljali v Lutkovno gledališče Maribor. Ogledali smo si

lutkovno predstavo Zlatolaska in trije medvedi. Nekaj naših pričakovanj se je uresničilo, kljub

temu pa smo seveda izvedeli veliko novega.  Predstava je bila v sklopu kulturnega abonmaja, ki

ga v šoli izvajamo že nekaj let.  Po predstavi smo si ogledali del mesta Maribor in se odpeljali

nazaj domov. Da je bila predstava res nekaj posebnega, so povedali učenci naslednjega dne v

šoli. Navdušeni so bili nad ročno izdelanimi lesenimi lutkami in prav tako nad senčnimi lutkami. 

Klavdija Petrovič

LUTKOVNO GLEDALIŠČE MARIBOR -
ZLATOLASKA IN TRIJE MEDVEDI

ČASOPIS VRTCA IN ŠOLE IVANJKOVCI
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V mesecu februarju so si učenci prve triade v Lutkovnem gledališču Maribor ogledali lutkovno

predstavo Zlatolaska in trije medvedi. To  je na ljudskih motivih stoječa zgodba. Zgodba je nastala

v 19. stoletju, poznajo jo vse generacije otrok. Danes je doživela številne predelave in

interpretacije, njeni liki pa številne preobrazbe.

Zlatolaska je v predstavljeni uprizoritvi radovedna deklica, ki z odprtimi očmi opazuje svet, ki jo

obdaja…

Na prvi pogled preprosta zgodba otrokom ponudi spoznavanje razmerij in velikosti, hkrati pa

ponudi številna vprašanja o smeli radovednosti in o mejah poseganja v intimni prostor drugih.

Predstava je bila učencem zelo všeč. Po ogledu so za njo uporabili izraz, da je bila » svetovna«.

Nekaj učencev 2. razreda je  o dogodku zapisalo tudi nekaj povedi.

Andreja Kociper

Zlatolaska in trije medvedi

V gledališču mi je bilo lepo. Najbolj všeč mi je bilo, ko sta se zajček in Zlatolaska igrala.

Trije medvedi so prišli domov in ugotovili, da je  nekdo bil v njihovi hiši. Zlatolaska je spala v  sobi

malega medvedka. Zlatolaska se je budila in jih zelo prestrašila. Mama medvedka jo je je

pomirila. Zlatolaska je povedala, da se je izgubila v gozdu. Medvedki so ji pokazali pot domov.

Zlatolaska se jim je zahvalila za pomoč. Medvedki so odšli v gozd. Zlatolaska pa je rekla adijo.

Gaja Bratuša

Z avtobusom smo se odpeljali v Maribor. Tam smo si ogledali predstavo  Zlatolaska in trije

medvedi.

Zlatolaska se je na sprehodu izgubila.  Zagledala je hiško in vstopila vanjo. Na mizi je zagledala tri

sklede. Bila je lačna, zato iz vsake sklede poskusila malo hrane. Ker je bila utrujena, se je usedla

na vsak stol, najboljši stol ji je bil od majhnega medvedka. Potem se je odpravila v sobo, kjer so

bile tri postelje. Zaspala je v najmanjši. Čez nekaj časa so se domov vrnili medvedki, videli so, da

je bil nekdo v njihovi hišici. Deklica se je zbudila, prestrašila se je medvedkov in hotela zbežati

domov.

Kaja Novak

                                                                                                                          

Na predstavi mi je bilo zelo lepo. Zabavala sem se  in se smejala. Raje bi šla  vlakom. Želim si še

večkrat obiskati lutkovno gledališče. Predstava mi je bila zelo všeč. V pravljici smo se naučili, da se

brez vprašanja ne hodi v druge hiše. Bilo je lepo. Ko smo prišli v šolo, sem bila zelo utrujena. 

Clara Prejac Novak

Najbolj  mi je bilo všeč, ko sta se skrivala Zlatolaska in zajček. Zanimivo je bilo, ko se je Zlatolaska

izgubila. Našli so jo trije medvedi. Všeč mi je bilo, ko je Zlatolaska spala, ko so zakurili ogenj  in si

skuhali kašo, ko je polomila stol, ko so jo pospremili domov. Starše je zelo skrbelo. Všeč mi je bilo,

ko smo se peljali z avtobusom.

Nikolaj Grnjak

LUTKOVNO GLEDALIŠČE MARIBOR -
ZLATOLASKA IN TRIJE MEDVEDI

ČASOPIS VRTCA IN ŠOLE IVANJKOVCI
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Andreja Žinko

Na pustni torek, 13. 2. 2024, smo v prvem razredu imeli pustno obarvan pouk z različnimi

pustnimi dejavnostmi. Z učenci iz drugih razredov smo se odpravili na pustno povorko po

šoli in po Ivanjkovcih, kjer smo razveselili domačine, oni pa so nas razveselili s

sladkarijami. Pust v razredu je bil tudi  malo norčav, saj je saj je policistka z lisicami

vklenila učiteljico. A na koncu so vse maškare sklenile, da jo naj kar izpusti.

In kako so prvošolci opisali vsak svojo masko?

Sem severna medvedka. Imam topel bel kožuh. Moj smrček je črn. Jem ribe. Živim na severnem

tečaju, kjer je mrzlo. Zato imam topel kožuh. To masko sem izbrala, ker je kožuh tako mehek in

topel. Severna žival sem, ker živi severni medved na severu.

Sem Kavboj Šerif. Prihajam iz mesta Kaktus. Imam laso in puško. Z lasom lahko kaj ujamem. Na

glavi imam klobuk z vrvico. Okoli vratu imam ruto, ker jo nosijo vsi kavbojci. Oblečene imam rjave

kavbojke in karirasto srajco. To je za kavbojce običajno. To masko sem izbral, ker sem to videl v

knjigi Kavboj Šerif in mi je bila zelo zanimiva in smešna.

Sem Wednesday, ker mi je všeč pesmica o njej. Oblečene imam črne pajkice in črno obleko. Tudi

ustnice imam črne, lase pa spete v kite kot ona. Pesmica o njej je posebna, lepa in razigrana. Črna

je njena najljubša barva. Imam še bele rokave in posebni beli ovratnik, tudi to je značilno zanjo.

Sem astronavtka in imam posebno čelado. Oblečena sem v beli kombinezon in na njem so znaki.

Na enem znaku piše NASA, na enem pa je raketa. Letim z raketo s super hitrostjo. Hodim

raziskovat luno. Tam letim po zraku, če pa imaš posebne magnetne čevlje, pa te držijo k tlom. V

vesolju ni jesti in vode, zato si hrano prinesem s seboj.  Za astronavtko sem se odločila, ker

gledam risanke o astronavtih in mi je to zanimivo. Maska je zelo udobna.

Sem Ninja, ker so mi zelo všeč. Ninje so zelo športne, plezajo po hišah. Morajo zelo trenirati samo

še ne vem kako. Imajo hitre reflekse. Oblečen sem v črne hlače, poseben oklep, ki je moder in

zlat. Na glavi imam masko, da me nihče ne prepozna. Modri ščitniki na nogah me ščitijo, če

padem. Moja maska je tudi zelo udobna.

PUST V 1. RAZREDU

ČASOPIS VRTCA IN ŠOLE IVANJKOVCI
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PUST V 1. RAZREDU

ČASOPIS VRTCA IN ŠOLE IVANJKOVCI

Sem astronavt. Imam posebno čelado, v kateri lahko diham na drugih planetih. Oblečen sem v

skafander s pasom in naramnicami. Imam posebne znake na skafandru. Zraven imam še zajčka

astronavta. Oblečen je v skafander z luknjicami, da lahko sliši. Zajčka lahko slečem in oblečem.

Zajčka sem izbral, ker sva oba enako oblečena. Ta kostum mi je izbrala mama. Bil bi še

netopirček, a mi je astronavt zelo všeč.

Sem policistka. Imam pištolo, lisice in lopar za ustavljanje avtomobilov. Ko je na loparju zelena

luč, lahko pelješ, ko je rdeča pa ne. Oblečena sem v modro obleko, pas imam za okras in da si za

njega zataknem vse pripomočke. Na glavi imam temno modro kapo s črnim šiltom in bleščečo

značko. V modro so oblečeni vsi policisti. Ta kostum sem izbrala, ker bi rada postala policajka, ko

bom velika.

Sem pokač. Imam moder šurc, klobuk in bič. Bič je iz različno debelih vrvi, ki so med seboj

povezane. Na koncu najtanjše vrvi je cofek, ki poči. Vse vrvi so pritrjene na leseno palico. Da bič

poči, ga moraš najprej zavrteti počasi, nato hitreje in na koncu še v drugo stran. To sem zato, ker

mi je všeč kostum in pokanje z bičem.

Sem Batman. Na glavi imam črno masko z ušesi. Oblečen imam črn kombinezon z mišicami in

zlatim pasom. Na prsih imam narisanega netopirja. Imam še črno ogrinjalo, da lahko letim. Ta

kostum sem izbral, ker mi je bil najbolj všeč.

Sem Elza. Imam srebrno modro krono, čarobno palico in modre rokavice. Oblečeno imam modro

obleko. Živim v ledenem gradu. Tam se igram s prijatelji. Sem prijazna princesa. Sem cela modra,

ker led izgleda moder in je to Elzina najljubša barva.  Elza sem zato, ker so o njej lepe risanke.

Sem Ninja in imam hitre reflekse. Imam črno masko iz plastike in ima pas okoli. Malo je tudi

rdeča. Sem oblečen v črne hlače in črno majico. Na majici je narisan rdeč zmaj. Ta kostum mi je

všeč, ker bi tudi jaz rad imel hitre reflekse in bi rad postal Ninja.

ZANIMIVOSTI
FEBRUAR



… Imate kaj za pusta hrusta?

Pustni čas je čas, ko si ljudje lahko nadememo maske. Postanemo lahko nekdo drug. To je eden

najbolj priljubljenih ljudskih običajev pri nas. Pust je priprava na pomlad in je čas, ko skriti za

pustno šemo lahko povemo vse tisto, kar si drugače ne bi upali. Pust je čas rajanja, zabave in

veselja. Pustne šeme, po verovanju, prinašajo srečo in dobro letino, zato so jih bili veseli pri vsaki

hiši. Krof, flancati, miške so v času pustnega rajanja obvezni. 

Kako so se na pust pripravljali petošolci?

Neja Kolbl: Pri dejavnosti DIY – naredi sam smo se pogovarjali, da bi šli na povorko v Ormož.

Naredili smo si klobuke iz barvnega in belega papirja. Idejo za masko je dala učiteljica Mojca. Bili

smo pozvačini. Prinesli smo si cekarje in rute. Veselila sem se karnevala. Pozvačini vabijo na ples.

Plesali smo v parih. Na povorki je bilo res super. Vesela sem, da smo se predstavili.

Danej Golob: Dogovorili smo se , da gremo v Ormož kot pozvačini. Pozvačini prihajajo iz

Prekmurja, nekoč so vabili na poroke. Vedno je imel poleg košaro, v katero so gostje dajali

dobrote, ki jih je nesel na poroko. Danes pozvačini skrbijo za pijačo. 

Tijan Viher: Zraven klobukov smo izdelovali tudi rože, prvo male in nato velike. Okrasili smo

klobuke. Naučili smo se ples požugana. Pust je praznik, ko ljudje gredo na povorke. V Ormožu je

bilo veliko mask. Videl sem krampuse. Bili so res strašni in grozni. Ples nam je uspel. Po koncu

smo dobili tudi malice.

PUST – ČAS NORČIJ IN ZABAVE

ČASOPIS VRTCA IN ŠOLE IVANJKOVCI
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Jaka Slokan: Veselil sem se povorke v Ormožu. Izdelali smo

klobuke, rezali trakove, lepili, ustvarjali smo veliko lepega.

Mia Viher: Vadili smo skoraj vsak dan, ampak en teden pred

povorko je odšla učiteljica Saša v zimsko šolo v naravo in z nami

sta vadila učiteljica Mojca in učitelj Luka.

Ema Marinšek: Bilo je veliko mask: gasilci, gobe, filmski igralci,

smreke…

Anej Školiber: Pust mi pomeni veliko, ker se zabavaš, veseliš in

rajaš.

Teja Krajnc: Na koncu smo dobili malice in nestrpno čakamo na

rezultate.

Mitja Babič: Za pusta se najraje oblečem v kakšne filmske ali

namišljene junake. Velikokrat si kostum skombiniram iz različnih

oblek. Vsako leto pa mi je najboljše, da jemo krofe.



Učenci 6. razreda so z učiteljico Sašo Veler in učiteljem Lukom Lovrecem v mesecu februarju

smučali po belih strminah Pohorja.

Varvara Kovalenko: Prišla je zima, zato je čas za zimsko šolo v naravi. Prvi dan v šoli v naravi je

bil odličen. Prišli smo v svoje sobe in smo si uredili svoje omare in svoje postelje. Potem smo šli

na kosilo in smo jedli bučno juho. Imeli smo dve uri smučanja in zaradi žeje sem jedla sneg. Po

smučanju smo bili utrujeni in imeli smo prosti čas. Med prostim časom smo učiteljico Sašo prosili,

da nam prebere pravljico. Obljubila je, da pride ob 22. uri. Po prostem času smo se igrali igre.

Potem smo šli v postelje. Učiteljica je prebrala pravljico in sem mislila, da bom hitro zaspala,

ampak nisem mogla zaspati do 23.30. Malo sem pogrešala starše. 

Drugi dan tudi ni bil slab, ampak postavili so nam določena pravila. Mogli smo se zbuditi ob

sedmih in se urediti za zajtrk. Po zajtrku smo se oblekli v smučarko obleko. Med smučanjem smo

oblekli markirke. Moja številka je bila 56. Smučali smo štiri ure.  Naučila sem boljše smučati.

Popoldan smo spet imeli prosti čas, imeli smo pohod na slap, kjer je bila narava čudovita. 

ZIMSKA ŠOLA V NARAVI

ČASOPIS VRTCA IN ŠOLE IVANJKOVCI
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V okviru kulturno-umetnostne vzgoje smo za otroke organizirali čajanko ob pravljici. Izvedli smo

jo v dveh skupinah - posebej mlajši in posebej starejši skupini. Otroci so si za ta dan v vrtec

prinesli svojo najljubšo skodelico za čaj in podstavek. Vzgojiteljice smo igralnico za to priložnost

posebej uredile: na tleh smo pogrnile prt in nanj postavile skodelice otrok ter čajnike in različne

vrste čajev. Ob prihodu v igralnico so se otroci posedli na blazine ob svojih lončkih in si izbrali

svoj najljubši okus čaja. Medtem ko se je čaj pripravljal, smo prisluhnili knjižničarki Tamari, ki nam

je pripovedovala pravljico Predilnica nitk. Tudi sami smo s prepletanjem volnene nitke spletali

prijateljstva in tkali dobre medsebojne vezi. Sledilo je prijetno druženje ob srkanju čaja, sladkanju

s piškoti in klepetu s prijatelji.

Vzgojiteljica Mihaela Vočanec

ČAJANKA V VRTCU
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Lana Rajh

V februarju so na OŠ Ivanjkovci prišli z velikim kombijem iz projekta Formula 1. S seboj so prinesli

velike kovčke, v njih pa so bili pripomočki za izdelavo formule. Še pred vsem tem smo si mogli

poiskati svoje sponzorje, enega zlatega in nekaj srebrnih ter bronastih.  Ko smo imeli zbrane

sponzorje, smo začeli z delavnicami. Najprej smo v učilnici pripravili vse potrebno za izdelavo.

Nato smo si ogledali kratko predstavitev o poteku sestavljanja formule in nekaj zanimivih

podatkov o njeni zgradbi. Vse stroje, ki so jih prinesli s seboj, smo priklopili in postavili na mesto.

Prvi od strojev je bil 3-D printer, ki nam je natiskali kolesa za formulo (eno kolo se je printalo

približno 30 minut). Drugi stroj je bil rezalnik, ki nam je izrezal obliko formule. Ko smo to vse

uredili, smo se lotili sestavljanja. Potek ni bil tako zelo zahteven, vendarle pa smo morali biti

spretni in hitri. En napačen pregib bi lahko formulo v celoti pokvaril. Formulo sestavljamo iz

papirja, v takšen predalček, ki ga sestavimo in prilepimo na formulo na koncu vstavimo še plin,

kateri pripomore, da se formula sploh premika. Vse skupaj moramo imeti 5 popolnih formul, ki

jih preverimo, če je dobro narejena, in to tako da jo postavimo v stekleno ovalno posodo in skozi

sito spustimo takšen zrak, da vidimo, kje se delajo vrtnici in če je dobro sestavljena. Material in

vse druge stvari nam priskrbijo oni. Seveda detajle in druge dodatke lahko dodamo sami. Po

končanih delavnicah smo se odpravili v našo telovadnico in tam postavili progo, kjer smo formule

preizkusili. Vsak iz naše skupine je poskusil, kako klikniti gumb, da se formula izstreli s starta in

pride do cilja. Proga na tekmovanju je dolga kar 20 m. Na tekmovanju bo gumb pritisnil tisti

izmed naše skupine, kateri bo imel najboljši reakcijski čas. To tekmovanje poteka prvič in nas je

za to navdušil naš učitelj Simon Hebar. Naša skupina sestavlja same prijetne učence, in to so

devetošolci Kaja Mar, Niko Rakuša, Matija Kosec, Rok Ostrc, osmošolca Lana Rajh in Bono

Majhenič ter sedmošolka Teja Mar. Vsi smo zelo spretni na določenih področjih, in tako nam bo

skupaj uspelo. Državno tekmovanje bo potekalo v sredini maja v Ljubljani.
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Likovna dela učencev 7. razreda. Likovni motiv: ORNAMENT. Likovna tehnika: kolaž
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GALERIJA

Mentorica: Mojca Grula


